

Embargoed Until 9 August 2023 (00:00 am)

請勿於 2023 年 8 月 9 日凌晨 00 : 00 前發放

Press Release 2023 JUPAS Main Round Offer Results

新聞稿 2023 年度「大學聯合招生辦法」正式遴選結果

1. The 2023 JUPAS Main Round offer results will be announced as from 9 August 2023 (9:00 am) via the following channels:

2023 年度「大學聯合招生辦法」(「大學聯招辦法」)正式遴選結果將於 2023 年 8 月 9 日(上午 9 時)起透過以下途徑公佈：

a) JUPAS website 「大學聯招辦法」網站	• https://www.jupas.edu.hk
b) Websites of the 9 JUPAS participating-institutions 9 所「大學聯招辦法」參與院校的網站	• CityU 城大 https://www.cityu.edu.hk • HKBU 浸大 https://www.hkbu.edu.hk • LingnanU 嶺大 https://www.LN.edu.hk • CUHK 中大 https://www.cuhk.edu.hk • EdUHK 教大 https://www.eduhk.hk • PolyU 理大 https://www.polyu.edu.hk • HKUST 科大 https://hkust.edu.hk • HKU 港大 https://www.hku.hk • HKMU 都大 https://www.hkmu.edu.hk
c) JUPAS Office 24-hour Interactive Voice Response System (IVRS) 「大學聯招處」24 小時互動語音系統	• 2334 2330

2. Each successful applicant will receive only **ONE** Main Round offer from one of the following from their programme choice list:

- a UGC-funded programme, **OR**
- an HKMU self-financing programme, **OR**
- an SSSDP programme.

獲得正式遴選取錄資格的申請人只會從其課程選擇名單中獲得以下一個課程的取錄資格：

- 教資會資助課程；或
- 都大自資課程；或
- SSSDP「資助計劃」課程。

3. No. of applicants with Main Round offers in Band A – E under 2023 JUPAS are as follows:
於 2023 年度「大學聯招辦法」獲得正式遴選取錄資格的申請人數及所屬組別如下：

- a) Total no. of 2023 JUPAS applicants (as at 9 August 2023):
2023 年度「大學聯招辦法」申請人總數 (截至 2023 年 8 月 9 日)：

39,948

- b) No. of applicants with Main Round offers:
獲得正式遴選取錄資格的申請人數：

- i) JUPAS Participating-institutions (which include UGC-funded full-time bachelor's degree programmes / HKMU self-financing full-time bachelor's degree programmes / EdUHK UGC-funded full-time higher diploma programme):
「大學聯招辦法」參與院校 (包括教資會資助的全日制學士學位課程 / 都大的自資全日制學士學位課程 / 教大的教資會資助全日制高級文憑課程)：

16,149
(40.43%)

Band 組別	No. of Applicants with Main Round Offers 獲得正式遴選取錄資格的申請人數
A	14,485 (89.7%)
B	927 (5.74%)
C	339 (2.10%)
D	207 (1.28%)
E	191 (1.18%)
Total 總數	16,149 (100%)

- ii) SSSDP Institutions (SSSDP full-time bachelor's degree programmes):
SSSDP「資助計劃」院校 (SSSDP「資助計劃」全日制學士學位課程)：

3,692

Band 組別	No. of Applicants with Main Round Offers 獲得正式遴選取錄資格的申請人數
A	2,905 (78.68%)
B	454 (12.30%)
C	143 (3.87%)
D	84 (2.28%)
E	106 (2.87%)
Total 總數	3,692 (100%)

4. Applicants Who Have Applied for Rechecking and Remarking of HKDSE Examination Results (RR Results)

已申請香港中學文憑考試成績覆核（覆核成績）的申請人

4.1 Applicants who have received Main Round offers and wish to accept the Main Round offers **SHOULD** accept the offers while the RR results are pending.

獲得正式遴選取錄資格的申請人若滿意該項取錄資格，應於香港中學文憑考試成績覆核結果公佈前先接納該項正式遴選取錄資格。

4.2 Applicants who have obtained upgraded RR results on subject levels / grades are eligible to submit requests for reconsideration of applications based on upgraded RR results via their JUPAS accounts on **17 August 2023 (9:00 am – 6:00 pm)**, if they wish to do so, **regardless of whether they have been given or have accepted their Main Round offers.**

不論有否獲得 / 接納正式遴選取錄資格，於覆核成績後取得更高的科目等級的申請人，均符合資格遞交要求根據覆核成績重新考慮入學申請。合資格的申請人可於 **2023 年 8 月 17 日（上午 9 時至下午 6 時）** 登入其「大學聯招辦法」帳戶遞交有關申請。

4.3 For the convenience of applicants, late submission / further modification will be accepted until **17 August 2023 (7:00 pm)** but NOT after this deadline.

為方便申請人，逾期遞交 / 重新修改課程選擇申請必須於 **2023 年 8 月 17 日（下午 7 時）** 前完成。此限期後之遞交均不獲處理。

4.4 Further information on the request for reconsideration of application based on RR results is available at the JUPAS website:

<https://www.jupas.edu.hk/en/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results>

有關根據覆核成績重新考慮入學申請詳情，請參閱「大學聯招辦法」網站：

<https://www.jupas.edu.hk/tc/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results>

5. 2023 JUPAS Summary of Arrangements for Announcement and Acceptance of Offers for ALL Rounds

2023 年度「大學聯招辦法」公佈取錄結果及接納取錄資格安排一覽表

English: <https://www.jupas.edu.hk/en/page/detail/512>

中文版：<https://www.jupas.edu.hk/tc/page/detail/512>

6. Bad Weather Arrangements

惡劣天氣情況下之安排

6.1 Announcement of Main Round Offer Results

正式遴選結果公佈

If a Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above, or Black Rainstorm Warning Signal is in force on 9 August 2023 (9:00 am), arrangements for the announcement of the 2023 JUPAS Main Round offer results will remain unchanged.

若 8 號或以上熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告信號於 2023 年 8 月 9 日上午 9 時仍然生效，2023 年度「大學聯招辦法」正式遴選結果亦將如期透過上述途徑公佈。

6.2 Payment of Main Round Offer Acceptance Fee

繳交正式遴選取錄資格留位費

Arrangements: <https://www.jupas.edu.hk/en/page/detail/4047/#MR>

有關安排：<https://www.jupas.edu.hk/tc/page/detail/4047/#MR>

END
完

9 August 2023
2023 年 8 月 9 日